
Notulen MR vergadering 11 maart 2021 
 
Aanwezig: Ad Nuijten, Jeroen Schoovers, Jeroen Michels, Jolanda van Tilburg, Karin van 
den Broek, Aziz el Amiri (directie), Caroline van Poucke, Marieke Boeren, Fouad Sarrari 
(nieuw mr-lid) Maria de Voogd, Susanne van Zijl (nieuw mr-lid), Steffie van Hasselt 
(nieuw mr-lid) Marleen Machielse (namens MT) 
Afwezig: Margot Karman 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
    Aanvulling op de agenda wordt punt 6a.  
    Stemlokaal op de Klimroos in Coronatijd, 
 
2. Voorstellen nieuwe voorzitter en nieuwe MR-leden 

     Ad Nuijten en Karin van den Broek leggen hun functie binnen de MR neer. Zij zijn   
     allebei lid van het managementteam en zitten met een dubbele pet op in de MR wat     
     hun positie binnen de MR lastig maakt. 
     Susanne van Zijl en Steffie van Hasselt nemen hun plaats in. 
     Tural Koc heeft aangegeven zijn werk bij de MR niet te kunnen combineren met zijn  
     privésituatie. Fouad Sarrari neemt zijn plaats in. Hij heeft het afgelopen jaar alle MR    
     vergaderingen bijgewoond als belangstellende ouder. 
     Jeroen Michels zal de rol van Ad Nuijten als voorzitter overnemen 
     De nieuwe leden worden welkom geheten. 
     Aziz el Amiri vertegenwoordigt directie in eerste deel van de vergadering. Marleen    
     Machielse woont eerste gedeelte bij namens MT. 
 
3. Taken Aziz el Amiri en ‘Teamfoto’ (punt 4 en 5) 
     Aziz el Amiri is in oktober benoemd door OBO, om de nieuwe directeur te coachen in    
     de het nieuw te vormen organisatiestructuur. Dat is vermeld in een brief van Jan   
     Veenker naar de MR. 
     Tevens heeft hij een opdracht van het bestuur meegekregen, waarvan het team niet   
     op de hoogte is/was. Hij heeft alle klassen bezocht en een rekenles gevolgd, omdat    
     daar zowel taal-rekenvaardigheden en lesvaardigheden te zien zijn, vertelt Aziz.  
     Aan het team was verteld dat hij de klassen inkwam om de sfeer van de school te     
     proeven. Dit is volgens Aziz verkeerd gecommuniceerd door de directie. 
     Aziz el Amiri is tot de conclusie gekomen dat het, wat betreft de manier van onderwijs   
     geven, tijd is voor vernieuwingen die voldoen aan het nieuwe inspectiekader. 
     Hij wil het EDI-model zien binnen de lessen  (Expliciete Directe Instructiemodel). 
     Dit houdt in dat de lessen een bepaalde opbouw hebben. Er wordt opgemerkt dat er   
     wel onderdelen van dit model gedaan worden, maar het gebeurt te weinig en in te  
     weinig klassen meent Aziz. 
     Ondanks de bovengemiddelde opbrengsten die we jaarlijks behalen, is Aziz van   
     mening dat er nog een hoop zaken aandacht verdienen (denk hierbij o.a. aan   
     administratie van de leerkrachten en directie, schoolplan en jaarplan) 
     Aziz heeft tijdens de studiedag de leerkrachten ingelicht hoe en wat er moet gaan   
     gebeuren/veranderen op de Klimroos en hoe hij dat gaat aanpakken. 
     Er zijn nog meer zaken die extra aandacht verdienen. Denk hierbij aan Schoolplan en      
     Jaarplan. Hiervoor is een duidelijke aanpak voorgesteld aan het team. 
 
 



      
 
 
 
 
6. Meivakantie en studiedagen. 

Vanmiddag is er overleg geweest in het MT over de meivakantie en studiedagen. Met 
het oog op de afgelopen lockdown lijkt een vakantie van drie weken erg veel. Gezien 
de te korte termijn om dit te veranderen blijft het zo staan. Ook de oudergeleding is 
van mening dat je dit nu niet mee kunt aanpassen. 
Azizi el Amiri en Marleen Machielse verlaten de vergadering. 

 
6a. Stemlokaal 
      Er komt woensdag 17 maart een stemlokaal in de Klimroos. 
      Men vraagt zich af of dit wel verstandig is in deze Coronatijd. Hoe houden we de   
      stemmers en de kinderen ‘uit elkaar’. 
      Het verzoek vanuit de gemeente of er een stemlokaal kon worden geplaatst binnen    
      de Klimroos is al maanden geleden goedgekeurd. Er wordt een looproute gemaakt  
      voor de stemmers. De ingang bij de kleuterlokalen wordt gebruikt als ingang en de  
      stemmers gaan via het speellokaal weer naar buiten. Buiten zal er rekening moeten   
      worden gehouden met de spelende kinderen op het plein. 

 
7. Vaststellen notulen d.d. 18 januari 2020 
     Notulen worden goedgekeurd na wat tekstuele aanpassingen. 
 
8. Email/mededelingen 
     De notulen van de GMR zijn terug te vinden op de website van OBO. 
     Onderstaande tekst is gekopieerd vanuit het besluitvormend overleg en belangrijk    
     voor de Klimroos om in de gaten te houden dat er medezeggenschap wordt gevraagd    
     aan de MR. 
 
     In de notulen wordt genoemd dat er een zeer substantiële hoeveelheid geld vanuit    
     bovenschools ter beschikking wordt gesteld aan scholen die zich aanmelden. De MR  
     heeft medezeggenschap t.a.v. de keuze óf, in hoeveel, resp. in welke projecten zij zullen  
     participeren.  
     De GMR ervaart dat zij qua medezeggenschap en sparringpartner hier buiten spel   
     staat. De MR zou zeker de partner in medezeggenschap moeten zijn bij de eigen  
     schoolspecifieke implementatie (binnen de centrale kaders/raamwerk). Risico hier is  
     evenwel dat bovenschoolse programma’s zich nu onttrekken aan medezeggenschap  
     (en daardoor aan mogelijke input en draagvlak personeel en ouders op  
     bestuursniveau).   Om goed aansluiting te houden tussen GMR en de MR-en van de  
     scholen wordt -vanuit de coördinerende rol GMR t.a.v. medezeggenschap-voorgesteld  
     om de MR-en aan te schrijven m.b.t. wat er aan komt en wat de onderlinge  
     verwachtingen zijn. 
 
      Ad Nuijten en Karin van den Broek verlaten de vergadering. Zij worden bedankt voor      
      hun jaren inzet als MR lid.  
 
      De volgende vergadering is op 26 mei 2021 



 
 
    Notulant Caroline van Poucke 
 
 
 
 

 
 
 
  
 
               
 

 
 


